
Zápis 

z jednání kontrolního výboru ZMČ Brno–Líšeň ze dne 22.5.2014 

Přítomni: P.Štědronský, S.Tvarůžek, P.Kolečkář, V.Válek, ,J.Drbal 

Omluveni: K.Horáková  

Nepřítomen: J.Baláková,  

Program: 1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele 

2) kontrola plnění úkolu z jednání KV ze dne 21.11.2013 

3) veřejná zakázka „Rekonstrukce bazénu na ZŠ Holzova I. a II. etapa 

4) plán kontrolní činnosti na období do konce stávajícího volebního období 

5) různé 

ad 1) Jednání zahájil předseda KV a konstatoval, že KV je usnášeníschopný. Předložil návrh 
programu jednání – nikdo neměl návrh na doplnění či změnu – hlasováno: 

 pro 5 proti 0 zdržel se 0 

volba ověřovatele – návrh ing.S.Tvarůžek, žádný jiný návrh nebyl předložen – hlasováno: 

pro 5 proti 0 zdržel se 0 

 

ad 2) Daný bod byl předmětem jednání KV 21.11.2013, na minulém jednání KV byla tato 
problematika předjednána, členové  KV shodně konstatují, že je třeba znovu 
oslovit RMČ s dotazem, zda a pokud ano kdy a jaký konkrétní materiál RMČ 
v dané věci projednávala, s jakým výsledkem a vyžádat si kopii příslušného 
materiálu a přijaté usnesení – předseda KV byl pověřen oslovit v dané věci 
p.starostu 

pro 5 proti 0 zdržel se 0 

ad 3)  V dané věci oslovil J.Drbal tajemnici ÚMČ s žádostí o zapůjčení příslušné 
dokumentace od samotné výzvy až po rozhodnutí o výběru dodavatele. Paní tajemnice sdělila, 
že t.č.naši žádosti nemůže vyhovět, neboť veškerá dokumentace v dané věci byla zaslána 
Úřadu pro ochranu hospodářské soutěže, neboť jeden z vyloučených uchazečů podal písemný 
návrh k zahájení řízení o přezkoumání úkonů zadavatele. Přesto vstřícně pí tajemnice dodala 
kopie materiálů projednávaných v dané věci RMČ – výzva, vyloučení uchazeče, výběr 
nejvhodnější nabídky. S ohledem na výše uvedené daný bod je přerušen a pro souhrnné 
projednání je nutno vyčkat dodání materiálů zapůjčených na zmíněný „Úřad“. 

- s ohledem na konstatované usnesení k tomuto bodu nebylo navrhováno. 



ad 4) Proběhla k diskuze k činnosti KV do již limitovaného časového úseku činnosti výboru 
v tomto volebním období – shoda na řešení následující problematiky: 

činnost KCL (zpravodaj prof.MUDr.Válek), stížnosti (J.Drbal), činnost komisí a výborů 
(P.Štědronský), SML, přehled činnosti za celé volební období  

pro 5 proti 0 zdržel se 0 

ad 5) nikdo z přítomných nevznesl žádný podnět 

 

zapsal:  J.Drbal  

ověřovatel: S.Tvarůžek 


